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 Protokoll fört vid styrelsemöte 

                Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 12 november 2024

Närvarande: 
Nils Andréasson 
Judith Pettersson 
Johan Gertsson 
Ulrika Strandberg 
Linda Brynå 
Maria Ekblad 
Frida Norstedt 
Fredrik Kollberg 

Frånvarande: 
Therese Törnell
Wilma Wallöf KUSE
Helena Heuman

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat.

§ 2 Frida Norstedt utses till protokollförare för dagens möte.

§ 3 Mötet godkände dagordningen för dagens sammanträde.

§ 4 Ulrika Strandberg utses jämte ordförande till justerare av dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll saknas för godkännande, och därför godkändes 
dagordningen för dagens sammanträde utan att protokollet från föregående 
möte behandlades.

§ 6 Genomgång av resultatet för 2024. Det aktuella resultatet ser ut att bli ett 
minus, vilket förklaras av tuffa ekonomiska tider. För att öka intäkterna har extra 
aktiviteter satts in. Diskussion följde kring de ekonomiska avvikelserna och 
möjliga åtgärder.

En genomgång av budgetutkastet för 2025 presenterades.

§ 7 Verksamhetschefen redogjorde för aktuella verksamhetsfrågor:

• Lösdriftssystemet har genomgått en översyn.

• Miljö- och hälsosynpunkter från kommunens inspektion: Brister har 
identifierats och åtgärdas av kommunen.

§ 8 Genomgång av kommunens förslag till ändrat föreningsstöd och hur dessa 
förändringar påverkar Kungsbacka Ridklubb
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§ 9 Framtidsgruppen gav en kort presentation om sitt pågående arbete. 
Diskussionen handlade om klubbens framtida mål och de utmaningar vi står 
inför.

§ 10 Kungsbacka Ridklubb har blivit utvald att delta i ett forskningsprojekt 
tillsammans med RISE, där klubbens personalarbete ska dokumenteras och 
analyseras.

§ 11 Bevattningssystemet på anläggningen behöver ses över. Styrelsen beslutade 
att ta fram en offert för ett nytt eller uppdaterat bevattningssystem.

§ 12 Ungdomsverksamheten var inte representerad vid dagens möte.

§ 13 Anna Ek presenterade ett förslag på ett nytt system för caféverksamheten

§ 14 Övriga frågor

Diskussion om hur kommunikationen ska organiseras inom styrelsen.

Förslag om att arrangera en IT-dag för personalen. Beslut om genomförande 
kommer att tas vid ett senare tillfälle.

Planering inför Luciashowen den 8 december, inklusive loppis, lotteri och andra 
aktiviteter.

Förslag om att installera en ny display på anläggningen. Prisförslag utreds, och 
möjligheter för sponsring undersöks.

Planering Kick-off 2024.

§ 15 Ordföranden förklarade mötet avslutat

Nästa styrelsemöte 17 december 2024 kl. 18.00 på Kungsbacka Ridklubb.

Vid protokollet 12/11 2024 Protokollet justeras

Frida Norstedt Ulrika Strandberg


